“亚洲宗教、艺术与历史研究”暑期研修班
Summer Workshop  “Studies of Asian Arts, Religion, and History”
申 报 表
Application form

（外国学生请尽量用中文填写）
（Try to fill in Chinese language as possible except the name）

	姓 名Name
	
	性别Gender
	
	照片Potho

	出生年月Date of Birth
	
	英语能力Ability of English language
	
	

	所在学校、院系University, Department
	
	专业、导师Major, Advisor
	
	

	身份（博士、硕士）
及年级Academic Status (MA, PhD)
	

	毕业论文题目或研究领域
Thesis Topic or Research Area
	

	联系电话Current Phone：
	e.mail:


	如果是中国学生，请填写For Chinese 
	学号或身份证号码：
（复旦学生填写学号，非复旦学生填写身份证号码）

	如果是外国学生，请填写
For  foreigner
	Citizenship:

Passport Number and Expiration:

Emergency Contact:

	自我介绍：（学习经历、研究专长、目前的研究计划、及参加本次研修班的目的。如果是外国学生，请对自己的中文能力做一个评估，并用中文写一段关于自己的介绍）
Study Plan：Please describe in one page or less your current research and/or study plans. Include a discussion of what you hope to gain from participation in the Summer Seminars and how participation in the Summer Seminars will further your research goals and objectives. 
Language Assessment 
Please offer an assessment of your current Chinese proficiency, both modern and classical. Include a description of your language learning background, your speaking and comprehension skills, and your reading abilities in modern and classical Chinese. Do you feel that you have the language skills needed to participate fully in the Summer Seminars?
Chinese language Introduction
Please provide a one page introduction to yourself and your research in Chinese. The Institute instructors will use this information to tailor their presentations to your language abilities and interests.
















	导师意见：（日本和韩国学生的导师意见用中文最佳，英文或者日文、韩文亦可）Advisor recommendation













导师签字Advisor Sign：                   日期Date：
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